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до
Г-Н НИКОЛАЙ ГЮРОВ
КМЕТ НА РАЙОН „ПАНЧАРЕВО“

ЧРЕЗ
Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА СТОЛИЧНИЯ
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

На основание чл. 129, ал. 1 и ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на Столичен 
общински съвет, моля да ми отговорите устно и писмено на следващата сесия на Столичен 

общински съвет на следното питане, което да бъде включено в Дневния ред на СОС:

ПИТАНЕ
от

Николай Николов - общински съветник от „БСП за България” в СОС 
Иван Пешев - общински съветник от „БСП за България” в СОС

УВАЖАЕМИ Г-Н ГЮРОВ,

На 03.04.2022 г. се проведе пореден протест на жителите на с. Лозен против 
изграждането на ферма за насекоми в селото. Въпреки неблагоприятните метеорологични 
условия се събраха стотици души, които категорично изразиха позицията си, че НЕ искат да 
се изгражда такава ферма и на няколко пъти блокираха движението по бул. „Цариградско 
шосе“!

От събралото се мнозинство бяха поставени много въпроси, които искаме да отправим 
към Вас като кмет на район Панчарево, а именно:

1. Правено ли е обществено обсъждане сред жителите на село Лозен дали искат да се 
изгради ферма за насекоми в селото?

- Ако отговорът е „ДА“, кога се е провело обсъждането, колко жители са присъствали 
и какъв е бил финалният резултат от това обсъждане?

- Ако отговорът е „НЕ“, какви са причините да не бъде проведено такова обществено 
обсъждане?

2. Направен ли е анализ от районното кметство и ресорните отдели относно 
последствията от изграждането на такава ферма за природата, за жителите и за 
съседните райони?

3. Била ли е взета предвид позицията на кмета на село Лозен, Георги Младенов и 
изобщо провеждани ли са разговори с него относно бъдещо изграждане на ферма 
за насекоми?

4. Господин Гюров, каква е личната ви позиция относно изграждането на ферма за 
насекоми в село Лозен?

София
04.04.2022г.

С уважение,
Николай Николов х 
Иван Пешев


